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Zápisnica z Výročnej členskej schôdze MsO SRZ Partizánske 
konanej dňa 26.03.2023 

 
Členskú schôdzu (ďalej len „VČS“) otvoril predseda MsO SRZ Partizánske Ing. Mário Podmaník. Úvodom privítal 

hostí a to primátora mesta Partizánske Doc. Jozefa Božíka a delegáta Rady SRZ Žilina viceprezidenta za trenčiansky kraj 

Ing. Jozefa Lauša. Zároveň poďakoval prevádzkovateľovi kina Ľubomírovi Beňovi, nakoľko ním bola poskytnutá vizuálna 

technika, ktorú budeme počas VČS využívať. 

Prítomní: 
Podľa prezenčnej listiny bol navrhnutými členmi mandátovej komisie zistený počet prítomných členov, ktorí sa 

prezentovali svojim podpisom a to 110 - čo je 13 % zo všetkých aktívnych dospelých členov MsO SRZ Partizánske 

z celkového počtu 818 aktívnych členov, ktorý majú k 26.3.2023 zaplatenú členskú známku. 

Predseda dal v zmysle Stanov SRZ § 14 odst. 6 hlasovať, či prítomní členovia sú za to, aby sa členská schôdza konala aj 
napriek tomu, že nie je prítomných nadpolovičný počet aktívnych členov nad 18 rokov:  
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 110 
Za: 109    Proti: 1    Zdržal sa: 0  
Prítomní odsúhlasili konanie a právoplatnosť VČS aj keď nie je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých členov OZ. 

 
Schválenie vyhotovenia hlasového záznamu z priebehu VČS:  
Z dôvodu jednoduchšieho a presnejšieho spracovania zápisnice bolo navrhnuté, aby bol z priebehu našej schôdze 
vyhotovený hlasový záznam na záznamník o čom VČS hlasovala.  
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 110 
Za: 110    Proti: 0    Zdržal sa: 0  
VČS odsúhlasila vyhotovenie zvukového záznamu z jednania VČS. 

Od tohto okamihu bol spustený záznamník na nahrávanie VČS. 
Následne predseda informoval, že po prednesení správ je naplánovaná diskusia, ktorú bude riadiť on, táto bude prebiehať 
formou vystúpenia za rečníckym pultom, kde sa každý diskutujúci predstaví a požiadal tých, čo budú mať záujem, aby 
napísali svoje meno na papierik a odovzdali jemu. Zároveň upozornil, že vystúpenie v diskusii bude umožnené každému, 
kto počas diskusie prejaví záujem o vystúpenie. 
 
Schválenie navrhnutého programu VČS:  
Výbor OZ navrhol nasledovný program, ktorý bol zverejnený pred VČS na nástenke MsO SRZ Partizánske, na našej webovej 

stránke a na našej Facebookovej stránke: 

1. Otvorenie VČS, spomienka na zosnulých 

2. Voľba pracovného predsedníctva (PP) 

3. Voľba mandátovej komisie (MK) 

4. Voľba návrhovej komisie (NK) 

5. Voľba volebnej komisie (VK) 

6. Správa o činnosti OZ za rok 2022, odpočet plnenia uznesení z minulej VČS a návrh plánu hlavných úloh na rok 

2023 (predseda – Ing. Mário Podmaník) 

7. Správa o finančnom hospodárení za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 (ekonóm – Ing. Peter Magdolen) 

8. Správa Kontrolnej komisie za rok 2022 (vedúci KK – Martin Špirko) 

9. Správa Disciplinárnej komisie za rok 2022 (predseda DK – Dušan Šebok) 

10. Príhovor primátora mesta Partizánske – Doc. Jozef Božík 

11. Diskusia, návrhy a schválenie uznesení, plánu hlavných úloh a rozpočtu 

12. Doplňujúce voľby na určenie poradia náhradníkov za člena výboru OZ, ktorí po vlaňajších voľbách získali rovnaký 

počet hlasov 

13. Schválenie výsledkov doplňujúcich volieb 

14. Záver – ukončenie VČS 

K predloženému programu nemal nikto pripomienky a predseda dal o programe hlasovať. 
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 110 
Za: 110    Proti: 0    Zdržal sa: 0  
VČS schválila program, ktorým sa bude VČS riadiť. 
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1. Otvorenie VČS, spomienka na zosnulých:  
Predseda vyzval prítomných, aby si spoločne uctili minútou ticha pamiatku zosnulých členov. 

 
2. Voľba pracovného predsedníctva VČS:  
Pracovné predsedníctvo vedie VČS. Do pracovného predsedníctva dnešnej ČS boli navrhnutí nasledovní členovia 
v abecednom poradí:  

- Ing. Ľubomír Belis – tajomník MsO SRZ Partizánske  

- doc. PaeDr. Jozef Božik – primátor mesta Partizánske  
- Ing. Jozef Lauš – delegát Rady SRZ a viceprezident za TN kraj 
- Ing. Mário Podmaník – predseda MsO SRZ Partizánske 

K predloženým kandidátom nemal nikto pripomienky a predseda dal hlasovať. 
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 110 
Za: 110    Proti: 0    Zdržal sa: 0  
VČS odsúhlasila zloženie pracovného predsedníctva. 

 
3. Voľba mandátovej komisie (MK):  
Mandátová komisia overuje uznášaniaschopnosť – počíta prítomných a dohliada na hlasovania v rámci rokovania VČS. Do 
mandátovej komisie boli navrhnutí nasledovní členovia :  

- Jozef Habala – člen výboru OZ 

- Štefan Kohýl – člen výboru OZ 

- Dušan Šebok – vedúci DK 
K predloženým kandidátom nemal nikto pripomienky a predseda dal hlasovať. 
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 110 
Za: 110    Proti: 0    Zdržal sa: 0  
VČS odsúhlasila zloženie mandátovej komisie. 

 
4. Voľba návrhovej komisie (NK):  
Návrhová komisia vypracováva znenie jednotlivých uznesení v rámci rokovania VČS. Do návrhovej komisie boli navrhnutí 
nasledovní členovia:  

- Vladimír Marko – vedúci a člen výboru OZ  

- Ľubomír Belis ml. – člen výboru OZ  

- Anton Toma – člen MsO SRZ PE  

K predloženým kandidátom nemal nikto pripomienky a predseda dal hlasovať. 
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 110 
Za: 110    Proti: 0    Zdržal sa: 0  
VČS odsúhlasila zloženie návrhovej komisie. 

 

5. Voľba volebnej komisie (VK):  
Volebná komisia zabezpečuje priebeh volieb, ktoré sú riadené predsedom volebnej komisie. Do volebnej komisie boli  
navrhnutí nasledovní členovia :  

- Ing. Peter Magdolen – predseda VK  

- Ing. Milan Cibuľka – člen OZ  

- Pavol Matuška – člen OZ  

K predloženým kandidátom nemal nikto pripomienky a predseda dal hlasovať. 
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 110 
Za: 110    Proti: 0    Zdržal sa: 0  
VČS odsúhlasila zloženie volebnej komisie. 

 
 
6. Výročná správa o činnosti OZ za rok 2022, odpočet plnenia uznesení z minulej VČS a návrh plánu hlavných úloh na 

rok 2023:  
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Správu predniesol predseda OZ – Ing. Mário Podmaník nasledovne: 
 

V prvej časti sa predseda venoval odpočtu plnenia hlavných úloh na rok 2022 – konštatoval, že VČS boli 
odhlasované štyri úlohy a všetky boli splnené. Úlohe č. 3 sa vyjadril predseda Kontrolnej komisie OZ Martin Špirko, a to 
ohľadom úlohy: 

„Kontrolná komisia prešetrí skutkový stav a správnosť postupu ohľadom prijatia za členov RS Ing. Kadnára 
a Ing. Belisa a oprávnenosť preplatenia nákladov za školenia RS.“ 

 
K úlohe predseda KK Martin Špirko konštatoval:  

 Kontrolná komisia pri OZ poukázala na skutočnosť, že obidvoch pánov treba posúdiť odlišne, nakoľko Ing. Belis bol 
výborom schválený absolvovať školenie RS na septembrovom zasadnutí v roku 2020. Zasadnutie výboru zo dňa 7.10.2021 
- bolo prítomných 6 členov výboru z počtu 13 a výbor nebol uznášaniaschopný a z tohto obdobia nie sú platné uznesenia, 
čo uznala aj kontrolná komisia SRZ Rady Žilina. 
 
Predseda OZ následne konštatoval, že Ing. Kadnár si za rok 2022 splnil svoje povinnosti ako člen RS a na 2. zasadnutí 
výboru OZ v roku 2023 sa tento uzniesol, že vrátenie nákladov za školenie RS nebude požadovať a úloha je týmto 
skončená. 
 

V ďalšej časti predseda OZ predniesol výročnú správu o činnosti OZ za rok 2022, v závere ktorej navrhol 
odhlasovať uznesenie, aby VČS odhlasovala zníženie počtu členov výboru z doterajších 11 na 9, s platnosťou do konca 
volebného obdobia. 
 
Na záver svojho vystúpenie predseda predniesol návrh plánu hlavných úloh na rok 2023. 
 
Správa o činnosti, Odpočet plnenia uznesení z VČS z roku 2022 a Návrh plánu hlavných úloh na rok 2023 sú prílohou tejto 

zápisnice. 

 
 
7. Správa o finančnom hospodárení za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023:  
Správu o finančnom hospodárení za rok 2022 a následne návrh rozpočtu na rok 2023 predniesol ekonóm  – Ing. Peter 
Magdolen.  
Správa o finančnom hospodárení za rok 2022 a Návrh rozpočtu na rok 2023 sú prílohou tejto zápisnice. 

 
 
8. Správa Kontrolnej komisie za rok 2022:  
Správu Kontrolnej komisie za rok 2022 predniesol predseda kontrolnej komisie Martin Špirko.  
Správa kontrolnej komisie je prílohou tejto zápisnice. 

 
 
9. Správa Disciplinárnej komisie za rok 2022:  
Správu Disciplinárnej komisie za rok 2022 predniesol predseda DK Dušan Šebok. 
 
Oboznámil VČS s priestupkami – na pstruhových revíroch boli zistené dva priestupky, v jednom prípade mal rybár 
privlastnené 5 ks pstruhov. Na kaprovej vode bol zistený jeden priestupok – lov jeden deň v zákaze lovu a to na VN 
Partizánske. Z iných vôd išlo o porušenia – neosvetlenie miesta lovu, nezapísaný lov na prelome dní, nedostatočná 
vzdialenosť od vody a lov bez platného štátneho lístka. V tomto prípade sa to niekde rieši ako pytliactvo. Upozornil na to, 
aby v južných okresoch Slovenska vyžadovali záznamy v slovenskom jazyku, prekontrolovať si, čo sa podpisuje. 
 
 
 
10. Príhovor primátora mesta Partizánske:  
Primátor mesta Partizánske Doc. Jozef Božík pozdravil prítomných a podrobnejšie informoval o dianí v meste. Vo svojom 
vystúpení okrem iného konštatoval, že mesto Partizánske poskytne dotáciu mesta za rok 2023 v tej istej výšku, ako v roku 
2022 aj napriek zložitej finančnej situácii. Prisľúbil aj osobnú finančnú pomoc na Pohár primátora mesta Partizánske.  
 
Ing. Lauš v závere príhovoru primátora Božíka konštatoval, že nám závidí takéhoto primátora, nakoľko v meste, kde pôsobí 
on, nedostávajú od mesta nič. 
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11. Diskusia, návrhy a schválenie uznesení, plánu hlavných úloh a rozpočtu:  
Predseda OZ otvoril diskusiu a dal slovo postupne diskutujúcim, ktorí sa do diskusie prihlásili.  
 

Ľubomír  Belis ml. (hlavný hospodár) – jeho vystúpenie možno zhrnúť do nasledovných problematík: 

- upozornil na ceny násad, ktoré sa nestále zvyšujú, poďakoval Ing. Magdolenovi, ktorý vo svojom výstupe detailne 

popísal varianty násad z pohľadu cenových návrhov a preto sa nebude podrobne k tejto problematike už 

vyjadrovať, no zdôraznil, že v roku 2024 bude musieť dôjsť k navýšeniu cien miestnych povolení resp. členského,  

- v zásade možno konštatovať, že čo sa do vôd dalo (ako zarybnenie), to sa podľa štatistiky aj vylovilo, 

- v roku 2022 neodrobilo 325 povinných osôb brigády, bolo vyhlásených veľké množstvo brigád, nastávajú bežne  

prípady, že po vyhlásení brigády sa na túto nikto nedostavil, 

- upozornil v súvislosti s miestnym rybárskym poriadkom – na VN Veľké Uherce možno zavážať aj za zníženého 

stavu vody v nádrži, vo zväzovom rybárskom poriadku to nie je uvedené, napriek tomu, že to koncom roka bolo 

z nasej strany nahlásene, mame prisľúb zo Žiliny nápravy v najbližšom dodatku 

- VN Partizánske podľa Ing. Hajňuka bude kvalifikovaná ako bočná voda a preto bude nádrž kvalifikovaná ako 

ostatná vodná plocha, kde bude možný celoročný lov, 

- dal návrh, aby sa revír Nitrica č. 1d zlúčil a revírom Nitrica č. 2 a prekvalifikoval na pstruhový revír – upozornil, že 

z revíra sa podľa naloženej štatistiky ulovilo 5 ks kaprov o hmotnosti 12 kg, pričom sa reálne do vody dalo 150 kg 

kapra, 

Problematika rybárskej stráže (RS): 

- do konca roka 2023 sa plánuje vykonať školenie RS aj so záverečnou skúškou okrem členov RS, ktorí už robili 

školenie a skúšky podľa nového zákona a vyhlášky, 

- vyslovil nespokojnosť s činnosťou niektorých členov RS, niektorí mali vykonané 5 – 10 kontrol, boli zistená 

neodbornosť, kedy člen RS presvedčuje kontrolovaného rybára o tom, čo je v rozpore so zákonnými normami, 

- v roku 2022 bolo vykázané 1250 kontrol, pričom bolo zistené iba jedno disciplinárne previnenie, čiže kontroly nie 

sú vykonávané dôsledne, 

- je v platnosti smernica OZ, podľa ktorej je potrebné dávať hlásenia o činnosti člena RS – 7-8 členov RS to z 18 

členov dodržuje, my sa o počtoch kontrol dozvieme až po naložení štatistiky, niektorí členovia RS v tomto roku 

zistili, že im neboli ako odmena priznané zľavnené povolenia na rybolov, 

- niektorí členovia RS nedvíhajú veliteľovi RS telefón a ignorujú ho, 

- sú aj poctiví členovia RS – píšu záznamy, oznamujú svoju činnosť a podobne – týmto za ich činnosť patrí vďaka, 

- zamýšľa sa a chystá sa zaviesť elektronickú knihu dochádzky. 

 

Ing. Jozef Lauš  – pozdravil účastníkov VČS. Informoval o novinkách na Rade SRZ Žilina, v roku 2022 boli zvolení noví 
prezident a tajomník SRZ, zlepšuje sa práca vo zväze, hlavne sú prezentované výstupy von zo zväzu, vedenie vo zvýšenej 
miere rokuje s ústrednými orgánmi štátnej správy, so štátnou ochranou prírody a podobne. Rada SRZ kúpila rybníky – 
Hrhovské rybníky pri Soroške a zobral sa na to úver vo výške 3,2 milióna eur. Upozornil, že v našom pláne zarybnenia 
chýbajú niektorá druhy rýb do zarybnenia a to mrena, jalec, mieň, lieň a aj podustva. Je si vedomí, že sa zvyšujú ceny rýb 
a za rovnaké ceny z minulosti sa kupuje menej rýb. Doporučil, aby sa zarybňovalo u nás menšími rybami – tá ryba vo vode 
zostane, dorastie a zároveň je predpoklad, že sa bude reprodukovať. Upozornil, že záznam o previnení musí byť napísaný 
v štátnom jazyku, ak je v inom jazyku, potrebné ho vrátiť späť. Rastú ceny všetkého, a preto je potrebné zvýšiť ceny 
povoleniek, napríklad ony v Trenčíne zvýšili cenu kaprového miestneho povolenia zo 43 na 60 eur, tento stav je 
neudržateľný a je potrebné zvýšiť ceny povolení aj u nás. Zaďakoval všetkých za prácu v prospech SRZ a osobitne ocenil 
postoj primátora Partizánskeho, ktorý pomáha našej OZ. 
 
Ing. Mário Podmaník  – naša OZ sa zamyslí nad pestrosťou zarybnenia pri tvorbe nového plánu, tiež ohľadom násad 
mladších rýb, v tomto roku sa už vo väčšine zarybňuje viac K2 ako K3. 
 
Štefan Kohýl  – vystúpil v súvislosti so športovou činnosť ale konštatoval, že túto činnosť podrobne referoval predseda OZ 
a on sa už nebude k tomuto vyjadrovať. 
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Marko Vladimír – pozdravil všetkých prítomných. Ako referent pre čistotu a kvalitu vôd konštatoval, že v roku 2022 neboli 

zistené žiadne problémy. Upozornil na problém s prítokom do OR Nedanovce, kedy tento bol z dôvodu bobrích stavieb 

prerušený a došlo k zhoršeniu vody, tiež zvýšený stav vydier ničí ryby, premnoženie niektorých druhov zvierat spôsobuje 

škody. 

Ing. Mário Podmaník – stav na OR Nedanovce sa musel riešiť, nakoľko došlo k zhoršeniu stavu kyslíka v nádrži, bobry rušia 
prítok vody, riešili sme to na vlastné náklady, opravovala sa hrádza, bude potrebné riešiť tento stav so štátnou ochranou 
prírody a vodohospodármi. 
 
Beňačka Ladislav – kritizoval – v revíry 1553 ohľadom zarybnenia, upozornil aby takéto kraviny nerozprával hlavný 
hospodár, že v minulom roku dali 150 kg kapra, či bol niekto prítomný pri tom, keď sa dávali ryby, či tam bol pomocný 
hospodár, nasledovali invektívy na Jozefa Habalu. Tvrdil, že sa nedalo do vody nič. Vysvetľoval čo všetko sa za jeho časov 
dávalo do Belanky. Kritika brigád na Belanke - málo. 
 
Velšic Oliver – vystúpil ohľadom pretekov Baťovianka 24ka. Prečo sa parkovalo počas pretekov okolo Bagra všade. Po 

pretekoch uhynulo asi 85 ks pleskáčov a pýtal sa na financie z preteku. Ako sa financujú, kde peniaze idú, na aké ceny 

a tak ďalej. Zistil, že po 24ke parkoval okolo rybár. Ako má toto riešiť a ako člen RS čo má tomu človeku povedať. Ozval sa 

Štefan Kohýl, ktorý uviedol, že výbor na preteky schválil výnimku na parkovanie.  

Ing. Peter Magdolen – odpovedal na otázky Olivera Velšica: 

- preteky Baťovianska 24ka boli schválené pred rokom na VČS 2022, 

- informoval, že v softvéry evidujeme všetky pohyby na účte, v pokladni – jednoducho sa eviduje všetko, položiek 

– pohybov je okolo 700, 

- odprezentoval detailne pohyby – príjmy a výdaje - všetkých rybárskych pretekov za rok 2022 cez vizuálnu 

techniku, preteky boli organizované pod hlavičkou MsO SRZ Partizánske. 

Po vysvetlení Oliver Velšic zaďakoval za informácie a opustil sálu kina.  

Ing. Mário Podmaník  – vyjadril sa k parkovaniu vozidiel. Parkovanie bolo udelené výnimkou a dôvod na takéto parkovanie 

bol dôvod bezpečnostný. Boli to dvojdenné preteky a bola predpovedané nepriaznivé počasie, aby mohli v prípade 

potreby použiť auto ako prístrešok v núdzovom režime. Bolo to v oficiálnom režime. 

 
Ľubomír  Belis ml. (hlavný hospodár) – reagoval na vystúpenie p. Beňačku: 

- upozornil na Nitricu, že je to jeho návrh nakoľko – vo vode sú úlovky pstruhové, tento revír navštívilo 58 ľudí, 10 

ľudí má do 400 návštev, dáva na zváženie na rozhodnutie VČS o zaradení tejto vody, 

- ohľadom neporiadku – tento úsek kontroluje často p. Kadnár a dal podnety veliteľovi stráže na odstránenie 

nedostatkov aj čistoty okolia. 

Reagoval Beňačka – opätovná reakcia so slovami kraviny, nikoho tam nevidel, lebo je tam každý deň a podobne, spŕška 

invektív, nekomentovateľné ..., v závere slová „hanbi sa“! 

 
Ivan Igaz – uviedol, že bude rozprávať dosť za rybárov: 

- kto bol v tohto roku pri vážení rýb – odpovedané že pri jesennom zarybňovaní boli dvakrát prítomný pri tejto 

činnosti, dokonca je aj fotodokumentácia (Štefan Kohýl), lebo Igaz má iné informácie ..., nejakí dôchodcovia by 

sa radi zúčastnili tejto činnosti, aby sa dôchodcovia oslovili, tajomník navrhol, aby p. Igaz spracoval zoznam 

dôchodcov, z ktorými bude výbor komunikovať (na toto p. Igaz nereagoval), p. Igaz upozornil, že rybári, ktorí 

vykrikujú takéto kraviny tu teraz nie sú... , 

- voľakedy sa pri predaji cenín dávala aj pozvánka na VČS – z pléna odpovedané – VČS nie je povinná, nevie sa 

tento termín, bol problém s covidom a podobne, 

- násada pstruhov, či sa dotuje z kaprových lístkov, prečo – z pléna odpovedané – sme jedna organizácia, jeden 

účet, prerozdeľuje sa, Hazucha Pavel – členská schôdza schvaľuje rozpočet na zarybnenie, je málo pstruhárov, 

táto diskusia je v tomto smere bezpredmetná. 

Ing. Mário Podmaník  – výbor schválil, že pri každej jednej nakládke násady je niekto z výboru, aj sa to dodržiava, zároveň 

sa volá aj člen kontrolnej komisie. 
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Ing. Jozef Lauš  – upozornil, že ohľadom násad, že toto sú večné polemiky všade kam chodí, je možnosť prevážiť násadu, 

dodávatelia sa snažia vyhovieť zákazníkovi, dávajú aj viac rýb, aby si udržali obchodné vzťahy, kde ide o veľké peniaze, 

potreba mať digitálnu váhu a násadu vážiť a túto skúsenosť máme v Trenčíne. 

 
Ing. Mário Podmaník  – termín konania schôdze, tento bol zverejnený okamžite ako výbor rozhodol na Facebooku a na 

našom webe a teda nie je možne členov informovať nejakým informačným letákom ako navrhoval p.Igaz, keďže väčšinou 

ešte nie je známy. 

 
Dušan Šebok  – vyjadril sa k p. Igazovi – poukázal na kaprové a pstruhové povolenia, privlastňovanie úlovkov a podobne, 

diskusia ohľadom peňazí nemá zmysel. Upozornil na poriadok okolo revírov, každý by si mal po sebe upratať. 

 
Mário Šimanský  – navrhol zmenu revírovania – aby sa v trojročnom období ako sú Žabokreky, Nedanovce, Partizánske 

a Veľké Uherce sa zmenili na revíry chyť a pusť. Ide o zlepšenie biotopu a regenerácie ryby. 

 
Marián Bodnár  – informoval o svojom pôsobení v rybárskom zväze od roku 1974 – ako rybársky hospodár Nitrici, 

organizátor brigád, činnosť na Nitrici, gratuloval športovcom k výsledkom, 15 rokov predseda disciplinárnej komisie, mal 

na starosti RS – ako plánoval činnosť, každý musel ísť raz mesačne na kontrolu a podobne. Navrhoval spoluprácu 

s Trenčínom ohľadom zarybnenia podustiev. Upozornil, že nie je dobré od ochranárov svojvoľné nasadzovanie zvierat na 

miesta, kde predtým nikdy neboli, vzniká problém s bobrom. 

 
Ing. Jozef Lauš  – reagoval na p. Bodnára – upozornil na zarybnenie podustvy, 5000 ks stojí 500 eur, podobne je to aj 

s mrenou, urobiť to tri roky za sebou a budú výsledky. 

 
Vojtech Doktor – upozornil, že je štátny zamestnanec, navrhuje, aby túto členskú schôdzu zrušili, spravili nový termín, 

aby sme boli uznášania schopní.  

 
Ing. Jozef Lauš  - upozornil p. Doktora, že ako štátny zamestnanec nepozná zákony, zákon o občianskych združeniach 

neumožňuje prikázať osobe účasť na schôdzi, preto zo Stanov SRZ je vypustená povinností účasti člena na schôdzi. Schôdza 

bolo otvorená v zmysle Stanov SRZ a je uznášania schopná. 

 
Ľubomír  Belis ml. (hlavný hospodár) – reagoval na vystúpenie p. Bodnára: 

- súhlasil s myšlienkami p. Bodnára ohľadom brigád ale reálne na brigádu členovia nechodia, za minulý rok 

neodpracovalo brigádu 320 členov, 

- ohľadom RS – väčšina členov RS neakceptujú veliteľa RS, nedvíhajú telefón ... 

- kontroly robiť rozumne, pristupovať zodpovednejšie a nie si len zapísať kontrolu, aby som ju mal, 

- upozornil na nutnosť školenia členov RS.   

 
Ľuboš Minarovič – máme ostatné vody, keď sa tam dá násada, či by sa potom nemohla voda uzavrieť ako CHAP. Reagoval 

Ing. Lauš - revír CHAP je stanovený v rybárskom poriadku. Zákon a vyhláška umožňuje zavrieť vodu do 28 dní alebo zakázať 

loviť nasadené ryby. Ostatné vodné plochy sú prístupné 12 mesiacov v roku, preto sa nasadí kapor a voda sa zavrie na 28 

dní. Nedá sa dočasne vyhlásiť revír na CHAP. 

 
Karol Chreschner – na minuloročnej VČS bolo odhlasované 11 členov výboru a navrhuje, aby tento počet zostal. Máme 

troch náhradníkov, traja odišli, troch dáme. Bod 12 a 13 môžeme vylúčiť a ideme domov.  

 

Ing. Podmaník dal uvedený návrh zaznamenať. Keďže nebol podaný ďalší návrh do diskusie, predseda diskusiu uzavrel 

a pristúpilo sa k schváleniu správ.  
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Predseda konštatoval, že mandátová komisia zistila, že v sále sa aktuálne nachádza 78 platných členov a dal hlasovať 

o jednotlivých správach nasledovne: 

Správa o činnosti OZ za rok 2022. 
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 78 
Za: 78    Proti: 0   Zdržal sa: 0  
VČS schválila správu o činnosti za rok 2022. 

Správa o hospodárení a účtovná uzávierka OZ za rok 2022. 
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 78 
Za: 78    Proti: 0   Zdržal sa: 0  
VČS schválila správu o hospodárení a účtovnej uzávierky za rok 2022. 

Plán hlavných úloh OZ na rok 2023. 
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 78 
Za: 78    Proti: 0   Zdržal sa: 0  
VČS schválila plán hlavných úloh na rok 2023. 

Rozpočet OZ na rok 2023. 
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 78 
Za: 78    Proti: 0   Zdržal sa: 0  
VČS schválila rozpočet na rok 2023. 

Správa Kontrolnej komisie OZ za rok 2022. 
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 78 
Za: 78    Proti: 0   Zdržal sa: 0  
VČS schválila správu Kontrolnej komisie OZ za rok 2022. 

 

Ing. Podmaník požiadal predsedu návrhovej komisie aby odprezentoval návrhy, o ktorých budeme hlasovať. Vladimír 

Marko, predseda návrhovej komisie, navrhol na hlasovanie: 

1. Zmeniť revír Nitrica 1d z revíru kaprového na revír pstruhový a zlúčiť s revírom Nitrica č.2. 

2. Zmeniť revírovanie vodných plôch na revíry CHAP v trojročných periódach z dôvodu skvalitnenia biotopu a rybej 

osádky. 

3. Znížiť počet členov výboru z počtu 11 na počet 9 do konca tohto volebného obdobia. 

4. Zachovať počet členov výboru 11 a kooptovať všetkých troch náhradníkov. 

 
Zmeniť revír Nitrica 1d z revíru kaprového na revír pstruhový a zlúčiť s revírom Nitrica č.2. 
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 78 
Za: 16    Proti: 47   Zdržal sa: 4  
VČS neschválila zmenu revíru. 

Vladimír Marko pred hlasovaním detailne popísal navrhovanú zmenu, aby členovia pochopili návrh. 
Zmeniť revírovanie vodných plôch na revíry CHAP v trojročných periódach z dôvodu skvalitnenia biotopu a rybej osádky . 
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 78 
Za: 34    Proti: 43   Zdržal sa: 5  
VČS neschválila zmenu revírovania vodných plôch ohľadom revírov CHAP. 

Znížiť počet členov výboru z počtu 11 na počet 9 do konca tohto volebného obdobia. 
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 78 
Za: 67    Proti: 5    Zdržal sa: 3  
VČS schválila zníženie počtu členov výboru na 9. 

Nakoľko bol schválený návrh č.3, návrh č.4 sa stal bezpredmetný a nebolo o ňom hlasované. 

 

12. Doplňujúce voľby na určenie poradia náhradníkov za člena výboru OZ, ktorí po vlaňajších voľbách získali rovnaký 

počet hlasov: 
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Ing. Mário Podmaník informoval VČS, že všetci traja kandidáti boli oslovení emailom, či sa zúčastnia tohto rozstrelu 

a že sa plánuje niečo takéto urobiť. Z týchto troch kandidátov v dnešnom rozstrele odpovedal iba MUDr. Kulhavý. 

Ing. Mário Podmaník odovzdal slovo Ing. Petrovi Magdolenovi, predsedovi volebnej komisie. 

Ing. Magdolen vysvetlil dôvod volieb a týmito doplňujúcimi voľbami nikto nestráca svoj mandát. Všetci traja získali 

rovnaký počet hlasov a na poslednej VČS sa to nedotiahlo do konca. Bude sa voliť aklamačne podľa abecedného poradia. 

Bude sa hlasovať o každom osobitne, kto získa najväčší počet hlasov, bude prvý a podobne. Prítomný na hlasovaní je 

MUDr. Kuľhavý a neprítomní sú Ing. Kadnár a Ing. Šútor. Každý člen môže hlasovať za každého a tiež nemusí hlasovať za 

nikoho. 

Ing. Milan Kadnár: 
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 78 
Za: 5  
 
MUDr. Ľubor Kulhavý: 
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 78 
Za: 70  
 
Ing. Ľubor Šútor: 
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 78 
Za: 7  
 
 

13. Schválenie výsledkov doplňujúcich volieb. 

Ing. Magdolen konštatoval, že MUDr. Kulhavý získal 70 hlasov a umiestnil sa na prvom mieste, Ing. Šútor získal 7 

hlasov a umiestnil sa na druhom mieste a Ing. Kadnár získal 5 hlasov a umiestnil sa na treťom mieste. 

 
Ing. Magdolen dal po vyhlásení výsledkov volieb tieto odsúhlasiť: 
HLASOVANIE – prítomní na hlasovaní 78 
Za:78     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
Výsledky doplňujúcich volieb boli schválené. 
 

 

14. Záver – ukončenie VČS. 

Ing. Mário Podmaník poďakoval prítomným za účasť a výročnú členskú schôdzu ukončil. 

 

 

Zhrnutie: 

VČS schválila:  

- výročnú správu o činnosti organizačnej zložky - ročnú správu o činnosti OZ za rok 2022, odpočet plnenia uznesení 

z minulej ČS, 

- správu o finančnom hospodárení za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023, 

- účtovnú uzávierku za rok 2022, 

- správu Kontrolnej komisie za rok 2022, 

- plán hlavných úloh na rok 2023, 

- výsledky doplňujúcich volieb ohľadom poradia náhradníkov do výboru OZ: 

Poradie náhradníkov do výboru OZ: 

1. Kuľhavý Ľubor MUDr. 

2. Šútor Ľuboš Ing.          

3. Kadnár Milan Ing.      
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VČS schválila uznesenia vyplývajúce z diskusných príspevkov alebo návrhov členov:  

- zníženie počet členov výboru z počtu 11 na počet 9 do konca tohto volebného obdobia. 
 

 

 

 

Zapísal:   Ing. Ľubomír Belis                                                                                               Ing. Mário Podmaník 

                      tajomník        predseda 

 

 

 

 

 

Prílohy: 

- Správa o činnosti za rok 2022, plnenie úloh za 2022 a plán hlavných úloh na rok 2023 MsO SRZ Partizánske 

- Správa o finančnom hospodárení MsO SRZ Partizánske za rok 2022 

- Návrh rozpočtu MsO SRZ Partizánske na rok 2023 

- Správa Kontrolnej komisie  za rok 2022 

- Zápisnica o priebehu doplňovacích volieb náhradníkov 

- Prezenčná listina účastníkov VČS 2023 


